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Tilstede:

. Ordfører Monica Nielsen
o Rådmann Bjørn Atle Hansen

o Leder Ordfører Alf E. Jakobsen

o FormannskapsmedlemBeritHågensen
o Ordfører Eva D. Husby
o Rådmann Erik Arnesen

o Ordfører Terje Wikstrøm
¡ Rådmann Gunnar Lillebo
o Varaordfører Stein Thomassen

o Ordfører Reidun Mortensen

¡ Rådmann Lill Torbjørg Leirbakken
¡ Ordfører Kristina Hansen

. Ordfører Aina Borch
o Bente Olsen Husby

Møtet ble ledet av Alf E. Jakobsen

Forfall:

o Ordfører Steinar Halvorsen
o Varaordfører Marianne S. Næss

¡ Formannskapsmedlem Ronny Berg
¡ RåLdmann Raymond Robertsen

¡ Rådmann Leif Vidar Olsen

o Rådmann Bente Larssen

o Rådmann Marion Høgmo

Alta kommune

Alta kommune

Hammerfest kommune

Hammerfest kommune

Hasvik kommune

Hasvik kommune

Kvalsund kommune

Kvalsund kommune

Loppa kommune

Måsøy kommune

Måsøy kommune

Nordkapp kommune

Porsanger kommune (deltar 24. jan.)

Daglig leder

Loppa kommune (vara møff)

Hammerfest kommune (vara møtt)

Alta kommune (vara kunne ikke møte)

Nordkapp kommune

Hammerfest kommune

Porsanger kommune

Loppa kommune

I tillegg deltok UiT v/samfunnskontakt Marit Hansen og senior rådgiver Ivar Lie, samt Øst-Finnmark

Regionråd vldaglig leder Trond Haukanes, på første del av møtet den 24. januar 2018. Deres

presentasjoner er vedlagt protokollen.
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Program gjennomført i møtet:

Onsdas 24. ianuar 2018

I 1:00 Lunsj

l2:00 Oppstart regionrådsmøte

Tema 1:

UiT - Norges arktiske universitet, Senter for karriere og arbeidsliv v/samfunnskontakt Marit Hansen

og senior rådgiver Ivar Lie

Presentasjon v/ Marít og lvar angående ansvarsområder, videre samarbeid med UìT med

utgangspunh i samarbeidsavtalen og andre vedtak, hvilke behov har offentlig og privat næringsliv i
våre kommuner?

Tema2:

Øst-Finnmark Regionråd v/daglig leder Trond Haukanes

Hvordan arbeider vi; organisering og planer/prioriteringerfor ØFR i 2018, samt muligheterfor

s amarb eid mellom våre to regionråd?

13.00 Saksbehandling

13.40 Pause

14.00 Saksbehandling

15:30 Avslutning regionrådsmøte

16:00 Møte med KLP (se egen innkalling)

19:30 Middag

Torsdas 25. ianuar 2015

09:00

09:30

I l:40

12.15

l5:00

Mingling og registrering

Oppstart Temadag - Kystsoneplanlegging

Lunsj

Temadag fortsetter

Avslutning Temadag - Kystsoneplanlegging

Se eget program <<Temadag-Kystsoneplanlegginp> for detaljer.
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Program: Temadag - Kystsoneplanleggingo 25. januar 2018 i Alta

Kl. 09.00 - 09.30 Mingling i foajeen
Registrering/betaling for dagpakke (kr 610,- pr deltaker), i resepsjonen

Kl. 09.30 - 09.40 Velkommen v/regionrådsleder Alf E. Jakobsen
Bakgrunnen og mål for temadagen v/daglig leder Bente O. Husby

Hva kan partene i det regionale planforumet bidra med (veiledningo kartdata, verktøy mv.)?

Kl. 09.40 - 09.55
KI.09.55 - 10.10
Kl. 10.10 - 10.25
Kl. 10.25 - 10.40
Kl. 10.40 - 10.50

Finnmark ff lkeskommune v/seniorrådgiver plan Annbjørg Løvik
Fylkesmannen i Finnmark v/seksjonsleder Iris Hallen
Fiskeridirektoratet Troms og Finnmark v/senior rådgiver Tom Hansen
Kystverket Troms og Finnmark v/senior rådgiver Jan Olsen
Spørsmål til innlederne

Kl. 10.50 - il.00 Beinstrekk

Eksempler på þstsoneplanlegging

Kl. I 1.00 - I 1.20 Eksempel fra en liten finnmarkskommune
Lebesby kommune v/Toril Svendsen og Hege Johansen

Kl. I L20 - 11.40 Eksempel fra en stor finnmarkskommune
AIta kommune v/Jørgen Kristoffersen og Hallgeír Strifeldt

Kl. ll.40-12.15 Lunsj

Eksempler på þstsoneplanlegging, fortsettelse

Kl. 12.15 - 12.45 Kystplan Troms - Organisering og erfaringer
Troms fylkeskommune v/prosjektleder Stein Arne Rånes

Kl.12.45 - 13.00 Spørsmål til innlederne

Politiske strategier og FoU som innvirker på planlegging i kystsonen

Kl. 13.00 - 13.30 Trafikklys-ordningen og kompenserende tiltak, som skal bidra til
videre vekst i havbruksnæringen
Nærings- og fiskeridepartementet v/statssekretær Roy Angelvik

Kl. 13.30 - 14.00 Forskning som grunnlag for beslutninger i kystsonen - Lakseklyngen
og modell for beregning av arealbehov for lokaliteter
Akv ap lan-niv a v/s enior rådgiv er P er-Arne Emaus

Kl. 14.00 - 14.15 Spørsmål til innlederne

Kl. 14.15 - 14.30 Beinstrekk m/noe å bite i

Kl. 14.30 - 15.00 Paneldebatt (alle innlederne deltar)
Muligheter og utfordringer for videre utvikling i kystsonen
Spørsmål fra salen

Avslutning, vel hjem

Det tas forbehold om endringer
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Saksliste:

o Sak I/18
o Sak 2/18

o Sak 3/18

o Sok4/18
o Sak 5/18

o Sak6/18

Godlcjenning av innkalling og salæliste

Evaluering av seminar omfiskerihavner i Oslo, 9. januar 2018.

Videre oppfølging.

Forum - Reiseliv 2018, vedtak om sted og tidsrom.

Etterarbeid etter møter i Oslo, 22.-24. november 2017.

Drøftinger o g orienteringer
Planlegging av fylkesreise for Troms og Finnmarkþr Stortingets
Transport- og kommunikasjonskomité i september 2018

Sak 1/18 Godkjenning av innkalling og saksliste

Enstemmig vedtatt:

Innkalling o g s aksliste godkj enne s

Sak 2/18 Evaluering av seminar om fiskerihavner i Oslor 9. januar 2018. Videre
oppfølging.

Enstemmie vedtatt:

Regionrådet er tilfreds med måloppnåelsenfor seminaret, og bredden av deltakere var bra.

Presentasjonene og nettverk etablert må benyttes i det videre oppfølgingsarbeidet. Delvtingen
i media var også god.

Det ble oppfattet som svært positivt at manfikk etablert samarbeid med ulike regionråd og
Finnmarkfylkeskommune, slik at detfremstod som et nordnorskt initiativ.

Tilbakemeldingenfra deltakerne i departementene, på stortinget og Kystverket var at dette

hadde vært et meget bra seminar, med god bredde og spredning på innleggene. Dette hadde

vært en lærerik arena.

Tilbakemeldingenfra samarbeidspartnerne er at denne måten og samarbeide på, er noe man

kan tenke seg å benytte på andre felles problemstillinger.
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Sak 3/18 Forum - Reiseliv 2018, vedtak om sted og tidsrom

Enstemmig vedtatt:

Forum - Reiseliv 2018 avholdes 9.-10. ohober 2018.

Det nedsettes en programkomité, bestående avfølgende medlemmer:

Ordfører Monica Nielsen, Alta kommune

Ordþrer Steinar Halvorsen, Loppa kommune

Ordþrer Kristina Hansen, Nordkøpp kommune

Ordfører Aina Borch, Porsanger kommune

Programkomiteén avklarer valg av stedfor konferansen innen 6. februar 2018.

D agl i g I e der iv ar etar pr o sj e ktl e del s en.

Sak 4/18 Etterarbeid etter møter i Oslo,22.-24. november 2017.

Enstemmig vedtatt:

Regionrådet støtter opp om det videre arbeidet som er skissert påfølgende tre områder:

1. Marin verneplanþr Lopphavet v/ordfører Eva D. Husby, Hasvik kommune

2. Støbbursdalen Nasjonalpark v/ordfører Aína Borch, Porsanger kommune

3. Nussir v/ordfører Terje Wikstrøm, Kvalsund kommune

Regionrådet ved daglig leder tilbyr vertskommunene bistand i det videre arbeidet, gitt at disse

ønsker det. De ondre medlemskommunene knn også støtte opp dette arbeidet påforespørsel.

Sak 5/18 Drøftinger og orienteringer

Enstemmig vedtak i drøftingssak:

Vest-Finnmark Regionråd takker nei til tilbudetfra Storvik & Co om å delta påfellesstand på
B ar e nt s hav konfer ans en 2 0 I 8.
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Enstemmig vedtak i orienteringssaker:

Orienteringene tas til orientering.

Enstemmig vedtak. Eventuelt:

Hør ingsuttal e I s e - Ny di s tr ilcs tindelçs

Vest-Finnmark Regionråd vedtok i regionrådsmøte 24. januar 2018 fØlgende enstemmige

høringsuttalelse i sak 5/18:

<Vest-Finnmark Regionråd stØtter KS Finnmark sin uttalelse i denne saken, vedtatt i Alta
j,8.01.2018:

Den nye distrihsindelrsen bygger på en modellendring der man måler befollcningens tilgang
til arbeidsplasser, butikker og andre tilbud innenþr 90 minutters (tenh) kjøretid hjemmefro.

KS Finnmark mener det ikke er rihig å bruke 90 minutters kjøretid som lcriterium når man

skal vurdere hvor sentral en kommune er. Det er ikke utenkelig at denne kjøretiden er brukt
siden det er en del arbeidstakere som pendler opptil halvannen time hver vei i sentrale strøk.

For de regioner og kommuner hvor man ikke har kollektivtilbud som kan brukes til
dagpendling blir denne grensen nær sagt umulig å benytte, siden all pendling må giøres med
private biler. Effekten er at mange kommuner får en indeks som er høyere enn den reelle
situasjonen tilsier.

I den nye indelesen er det mindre variasjon mellom kommunene, siden den nye indeksen er
innrettet "litt flatere" enn den gamle. Dermed kon selv mindre endringer i bruken av indeksen

berøre viktige tilskudd til mange kommuner.

Som eksempel kan Båtsfiord kommune brukes. De får store deler av Tana kommune og
Berlevåg kommune som "omland" som kan nås innenþr halvannen time, noe som ikke er reelt
pga. fielloverganger. På strelcninger der det ikke er usikker regularitet, kan man heller ikke

dagpendle. Båtsfiords nye distriktsindeks blir derfor mye høyere enn reqliteten tilsier, og de

kommer dermed i en kategori som reduserer tilskuddene. Feil kategori innebærer tap av

midler som sknl kompensere for ulempene.

Etter KS beregninger vil det kunne innebære en omfordeling av omtrent 300 millioner lvoner
innenfor inntehssystemet. For KS Finnmark er det viktig qt eventuell omfordeling av

tilskuddsmidler giøres mellom distriktskommunene. Det vil ikke være akseptabelt at midlene

omfordeles innenfor samlet kommuneramme, fordi det vil medføre at midler dermed gis til
kammuner i sentrale strøk.>
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Sak 6/18 Planlegging av fylkesreise for Troms og Finnmark for Stortingets
Transport- og kommunikasjonskomité i september 2018

Enstemmig vedtak:

Re gionr åde t ve dt ar fø I ge nde s aks gang :

I en ny sak 6/18 i regionrådsmøtet kommer sender hver enkelt kommune inn sine
vedtatte innspill til NTP Handlingsprogram 2018-202. Frßt 31. jønuør 2018.
Daglig leder sammenstiller innspillene i et notat, som utgjør utakst tilfelles innspill til
komiteen
Kommunene /är utkastet til giennomgang, hvorpå kommunene kommer medforslag til
endringer/tilføyelser på tema. Frßt 6.februar 2018.
Daglig leder ferdigstiller innspill til komiteen, som sendes ut til en siste
kv alitet s s ilcr ing ho s kommunene
Felles innspill oversendes komiteen innen l0.februør 2018.

a

a

a
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Vest- Finnmark Regionråd
fiellveien 6
Postboks 43

9593 BREIVIKBOTN
+47 908 52916

\fru @ h amm e r fe s t. ko mmu n e. no

Kommunal- og moderniseringsdepartementet
Postboks 8112 Dep
0032 OsI,o
Postmottak@kmd. dep.no

Breivikbotn, 29. januar 20 I 8

Høringsuttalelse - Ny distriktsindeks

Vest-Finnmark Regionråd er en allianse mellom de 8 kommunene Alta, Hammerfest, Hasvik, Kvalsund,

Loppa, Måsøy, Nordkapp og Porsanger. Samlet har regionen en befolkning på ca. 42.000 innbyggere, noe

som utgjør 55 Yo av det totale folketallet i Finnmark fulke. Regionen er i vekst, både med tanke på folketall,
samfunns- og næringsutvikling. Regionrådet har derfor valgt å innta rollen som en aktiv medspiller i
utviklingen i regionen og fulket som helhet.

Vest-Finnmark Regionråd vedtok i regionrådsmøte 24. januar 2018 følgende enstemmige høringsuttalelse i
sak 5/18:

<Vest-Finnmark Regionråd støtter KS Finnmark sin uttalelse i denne saken, vedtatt i Alta 18.01.2018:

Den nye distriktsindeksen bygger pâ en modellendring der man måler befolkningens tilgang til
arbeidsplasser, butikker og andre tilbud innenfor 90 minutters (tenkt) kjøretid hjemmefra.

KS Finnmark mener det ikke er riktig å bruke 90 minutters kjøretid som kriterium når man skal vurdere hvor

sentral en kommune er. Det er ikke utenkelig at denne kjøretiden er brukt siden det er en del arbeidstakere

som pendler opptil halvannen time hver vei i sentrale strøk. For de regioner og kommuner hvor man ikke har

kollektivtilbud som kan brukes til dagpendling blir denne grensen nær sagt umulig å benytte, siden all
pendling må gjøres med private biler. Effekten er at mange kommuner får en indeks som er høyere enn den

reelle situasj onen tilsier.

I den nye indeksen er det mindre variasjon mellom kommunene, siden den nye indeksen er innrettet "litt
flatere" enn den gamle. Dermed kan selv mindre endringer i bruken av indeksen berøre viktige tilskudd til
mange kommuner.

Alta-Hammerfest - Hasvik - Kvalsund - Loppa - lVåsøy - Nordkapp-Porsanger



Som eksempel kan Båtsfiord kommune brukes. De får store deler av Tana kommune og Berlevåg kommune

som "omland" som kan nås innenfor halvannen time, noe som ikke er reelt pga. fielloverganger. På

strekninger der det ikke er usikker regularitet, kan man heller ikke dagpendle. Båtsfiords nye distriktsindeks
blir derfor mye høyere enn realiteten tilsier, og de kommer dermed i en kategori som reduserer tilskuddene.

Feil kategori innebærer tap av midler som skal kompensere for ulempene.

Etter KS beregninger vil det kunne innebære en omfordeling av omtrent 300 millioner kroner innenfor
inntektssystemet. For KS Finnmark er det viktig at eventuell omfordeling av tilskuddsmidler gjøres mellom
distriktskommunene. Det vil ikke være akseptabelt at midlene omfordeles innenfor samlet kommuneramme,

fordi det vil medføre at midler dermed gis til kommuner i sentrale strøk.>

Med vennlig hilsen

Bente O. Husby

Daglig leder

Vest-Finnmark Re gionråd

Kopi:

Alf E. Jakobsen, Regionrådsleder, Vest-Finnmark Regionråd

KS Finnmark vldaglig leder Unn Martinsen og fylkesstyreleder Kristina Hansen

Øst-Finnmark Re gionr äd v I daglig leder Trond Haukanes

Alta-Hammerfest - Hasvik - Kvalsund - Loppa - Måsøy - Nordkapp-Porsanger





Senter for karriere og arbeidsliv (SKA)

SKA er UiT sitt kontaktpunkt for aklører som ønsker å komme i kontakt med U¡T
og fagmiljøer.

Vi ønsker å synliggjøre den faglige bredden ved U¡T, og SKA bistår ansatte ved
U¡T ¡ samarbeidsprosjekter med næringslivet.

Samfunnskontakt handler for oss om å etablere og videreutvikle gode relasjoner
med bedrifter og organisasjoner, og skape møteplasser for dialog med disse.

Et viktig oppdrag er å b¡dra til at studenter kommer i kontakt med næringslivet i

løpet av studietiden, samt forberede studenter i overgangen fra studier til
arbeidsliv.

Den optimale koblingen er når både studenter, fagmiljø og bedrifter kommer
sammen for å dele kunnskap.

Visjon: En drivkraft for samarbeid mellom UiT og arberds- og næringsliv



SKA's arbeid med kompetansebehov - dialog og
b¡drag t¡l kom petansekartlegg¡ ng
Dialogen:
. Regionale kontakter:

Studiesentre

Regionråd
. Kontakt med relevante bransjer og

sektorer:
Konferanser

Nettverk, mØter, kontakter
. Kontakt med fagmiljøene

Andre kunnskapsaktører på feltet
. Utredninger, undersØkelser,

analyser

Egne undersøkelser, regionalt
samarbeid om undersøkelser:
. Kandidatundersøkelser (2017,

2015,2012,2409)
Arbeidstilknytning og flytting
Utdanningsrelevans

. Kompetansebehovskartlegging i

kommuner i Finnmark 2015-16
Undervisning (med RSK Vest
og KKØ i Øst)
Helse- og sosial (ufullstendig)

. Regionalt samarbeid om
u nde rsø ke lser/ana lyser

Nord-Troms 2015 (RESULT)

Sø r-Varanger 2016, Øst-
Finnmark 2017-18 (med
RESULT)



Studenter og kandidater tiUfra Vest-F¡nnmark

Studenter fra Vest-F i n n mark
. Totalt ca. 1600 studenter
. Ca. 1100 studerer ved UiT (ca.

7o%)
Ca. 500 i Vest-Finnmark
Ca. 600 utenfor fylket

. Fordeler seg på de fleste fag, men litt
overvekt på studier som kan tas i

hjemfylket

Kandidater fra Vest-Finnmark, ca.
200 hvert år:
. De aller fleste (90%) som tar

utdanning i Vest-Finnmark tar jobb i

Vest-Finnmark
. Knapt halvparten (42o/o) av de som

tar utdanning i Tromsø/Harstad/
Narvik tar arbeid i Vest-Finnmark

Kandidater til Vest-Finnmark: Like
mange som kommer fra Vest-
Finnmark, ca. 200 hver-t år:
. Lærere/spesialpedagoger
. Sykepleiere
. Økonomer
. Sosionomer/Barnevernsped.
. Barnehagelærere
. f ngeniører
. Leger/tannleger
. Samfunnsvitere
. Humanister
. Jurister
. Andre helsefag

Kilder: UiT studentstatistikk, Samordna opptak og UiT Kandidatundersøkelse



UiT-kand¡dater til Vest-Finnmark - til hvilke
sektorer og bransj er?

Offentlig sektor (70%):
a Kommuner 40o/o +

Fylkeskommune 7o/o.

Kommunesektoren 47%
S koler/barnehag er 20o/o

Helse/sosial 18o/o

Kommunal forvaltning 5%

Statl ig sektor/helseforetak 23%
Helse/sosial 9%

Høyere utd. 8%

Statlig forvaltning 3%

Privat sektor (30%):
. Velferdstjenester: 9%

Helse/sosial 6%

Barneha ger 3o/o

. Tjenestenaeringer: 12o/o

Reg nskapirevisjon/fi na ns 5%

Ko ns u I e nttj e neste r/te kn i ske
tjeneste r 3o/o

Re i sel iv/tra n s po rt 3o/o

. Industrinæring er. 9o/o

lndustri/energi 3%

Bygg/anlegg 3%

Havbruk/fiskeri 2o/o

o

Kilder. U¡T Kandidatundersøkelser 2017 og 2015



U¡T-kand¡dater til Vest-Finnmark - tilfredshet,
utdanningsrelevans og betydning av praksis

Hvor tilfreds er du med din nåværende jobb?
. Andel tilfreds/svært tilfreds: 81% i Vest-Finnmark, samme høye andel som for alle

UiT-kandidater; høyest tilfredshet i privat sektor og statlig sektor (85%), 78% a

kommunal sektor

Hvor relevant er utdanningen din for din nåværende jobb?
. Andel relevanUsvært relevant: 88% i Vest-Finnmark, samme høye andel som for

alle UiT-kandidater; høyest i andel i kommunal og statlig sektor (92-93%),79o/o i

privat sektor

Det store flertallet har hatt praksis, relevant deltids-/sommerjobb
oppgavesamarbeid, traineeopphold, ¡nternship o.l. i løpet av studie:
. Blant de som har tatt arbeid iVest-Finnmark 80o/o,760/o blant alle UiT-kandidater
. Nytten av dette i din arbeidshverdag? 650/o svarer i stor grad/svært stor grad
. Bidro til at du fikk din første jobb? 45% svarer i stor grad/svært stor grad

Kilder: U¡T Kandidatundersøkelse 2017 o92015
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Trond Haukanes
Daglig lede r Øst-Finnmark Regionråd
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Øst-Finnmark Regionråd.
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Vest- Fi n n ma rk Reg ion råd
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' r Fast Ansatt. Kontorsted Kirkenes. DL Trond Haukanes

' Styre:
' Robert Jensen, Vô rdø, Styreleder.

' Frank lngilæ, Tana.

' St¡ne Akselsen, Lebesby.

' (Rune Rafaelsen, Sør-Varanger. Geir Knutsen, Båtsfjord.
Wenche Pedersen, Vadsø. Utvidet styre)

' Regionrådet består av Ordfører, Rådmenn og en
opposisjonspolitikere fra hver kommune. Totalt 27.

' Øst-Finnmark Regionråd opprettet i 1983.

!-

ØSToFINNMARI(
REGIONRÅD

-

Orga n isasjon



'Utdannelse.
. Maritime lngeniør med tilleggsutdannelse innenfor økonomi og

ledelse. Norge og Sveits

. Yrkeserfaring.
' Fisker og sjømann
. Leverandørindustrien tilOlje og Gass, Oppdrett.

' Verftsindustrien. Vestlandet og Kirkenes. (Kimek)

' Leder av lokalt investeringsselskap i Øst- Finnnlark (SVl)

' Leder av Nord-Norges Europakontor i Brussel.

' Tillitsverv.
' z perioder som kommunestyrerepresentant iAustevoll kommune.
. Medlem av Nordområdeutvalget til Stoltenberg ll Regjeringen

ØSToFINNMARI(
REGIONRÅD

Min bakgrunn

r-

-



Hva kan s
bakgrunn
og erfaring
brukes t¡l?

Styreleders
in nspill

k

. Utdannelse - ingeniør med tillegg
' Teoretisk kunnskap kombinert med f.g - forståelse av relasjoner

mellom teori og praksis
.7

' Yrkeserfaring.
' Praktisk erfaring, byråkratiforståelse og leoelse god kombinasjon

' EU - forhold mellom stater, regioner og lobbyisme er viktig
a?

' T¡llitsverv.
. Politisk forståelse forholdet kommunestyre, region og nasjonalt gir

kunnskap om hvordan arbeide for region i en større sammenheng
a?
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' Fordeler med stort forum:
' Gir mer positiv tverrpolitisk oppfatning av virksomheten når

opposisjonen også deltar.

' Opposisjonen føler ikke at de står utenfor diskusjoner som pågår.

' Det er flere engasjerte totalt sett i regionrådet og slørre tilfang av
personer med kreativitet og ideer.

' Utfordringer med stort forum:
' Et så stort forum krever at møteledelse har program som engasjerer.

Det kan lett bli forelesninger og lite diskusjon.

' Mange representanter og flere praktiske utfordringer ved møter.
Det kan være lett å melde forfall.

. En del deltakere vil oppleve at sakene er perifere iforhold til deres
interesser. Blir vi supperåd eller oppleves det vi gjør som viktig?
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'Vi har besluttet å starte en strategi
p rosess.

'Ferdig utgangen av 2018.

' Erkjennelse av at regionrådet kan få en
ny rolle i forbindelse med
reg ion reformen

-

-

:
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-Felles funksjoner.

-Lobby virksomhet. Barnevern.

Primæ rhe lsetjeneste

IKT

Lovpålagte tjenester

Ansvar for
markedsføring av
regionens næiingsliv

Må være tilstede der
politisk beslutni nger tas.

- Fel les utred n i ngsa rbeid.

Havneplaner.

Kystsoneplan.

Samferdselsplaner.

Arealplaner.

Næringsplaner.

etc.

- I de ntitetsbyg g i n ge r.

Felles rekrutering

Omdømme

- Næringsutvikler.

Sekretariat for
fondsmidler

-

-

:
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' Felles arrangementer.
' Deltagelse på messer og konferanser.

' Felles uttalelser.
. Politiske uttalelser, høringer.

' Felles lobby arbeid.
' Mot sentral og regionale myndigheter, EU, olje og gass industrien ++

' Felles prosjekter.
' Søke felles finansier på prosjekter som er viktig for begge regionene.

' Utredningsarbeid.

-

-

:
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Samarbeid mello
regionrådet ¡

Øslog Vest



Takk for meg!
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